
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1134
van MERCEDES VAN VOLCEM
datum: 5 mei 2021

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

N382 Anzegem  -  Verbetering doorstroming

De minister heeft in het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) de studie naar de 
goede doorstroming op de N382 in Anzegem opgenomen. Het budget voor deze studie is 
geraamd op 300.000 euro.

1. Wanneer zal het onderzoek starten en beëindigd worden?

2. Werd al een studiebureau aangesteld en met welke opdracht?

3. Wanneer zou de doorstroming effectief kunnen verbeterd worden en zal er budget 
worden vrijgemaakt in deze of de volgende legislatuur?

4. Zijn er enkele quickwins die nu al uitgevoerd kunnen worden of die in de planning 
zijn opgenomen?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1134 van 5 mei 2021
van MERCEDES VAN VOLCEM 

1. Dit budget staat gereserveerd om een studie voor verbetering van de 
verkeersveiligheid en de doorstroming te Anzegem uit te voeren.

2. Neen, er werd nog geen studiebureau aangesteld.

3. Afhankelijk van de resultaten van de uit te voeren studie zal er budget vrijgemaakt 
worden. De timing is afhankelijk van de voortgang van de studie.

4. Het technisch onderzoek zal moeten uitklaren of er op korte termijn al versnelde 
verkeerskundige ingrepen mogelijk zijn.


